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ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: dzików przebywających na wolności na terenie Dzielnicy Ligota Zabrska.  

 

Szanowny Panie Dyrektorze,  

 

22 lutego br. minie rok odkąd zwróciliśmy się do Pana w sprawie dzików 

przebywających na wolności na terenie Dzielnicy Ligota Zabrska. Pomimo upływu czasu, 

problem w dalszym ciągu pozostaje niestety nierozwiązany. Dostajemy sygnały, że dziki na 

cel wzięły sobie ogródki działkowe w rejonie rzeki Kłodnica, gdzie niszczą je działkowcom. 

Najgorsze jest jednak to, że działkowcy mają podstawy i doświadczenia żeby obawiać się  

o swoje bezpieczeństwo.  

W związku z powyższym, pozostaje nam postawić pytanie na które oczekujemy 

odpowiedzi, czy musi dojść do ludzkiej tragedii żeby problem pozostał skutecznie 

rozwiązany? Prosimy również o informacje, jakie działania zostały podjęte, żeby rozwiązać 

zgłoszony problem? 
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